
Nyhedsbrev fra bestyrelsen i Strandbo 1. juni 2007. 
 
 
Stitunnelen åbnet! 
Endelig en glædelig nyhed. Stitunnelen under metroen ud for Strandbo 
er omsider blevet åbnet, og det er vi selvfølgelig utroligt glade for. 
 
Metroen i øvrigt. 
Der foregår nu jævnligt prøvekørsler på metrolinien, og det støjer en 
del. Men der mangler stadig en rillet stålplade på 1,2 m. ovenpå 
gabionsmuren, forhåbentligt med 3 støjdæmpende kasetter på bag-
siden. Der er en lille risiko for, at kasetterne spares væk, men vi vil 
selvfølgelig gøre hvad vi kan for at det ikke sker. Med kasetter skulle 
støjen komme under 55 dB, og ikke længere være generende. 
  
Blind vej skiltet. 
Bestyrelsen har, efter en urimelig lang ventetid, fået lovning af Vej og 
Park på, at der vil blive sat et Blind vej skilt op på Signelilvej (Ved 
Ridder Stigsvej). Forhåbentlig vil det hjælpe på problemet med vild-
farne biler i haveforeningen. 
 
SKAT. 
Strandbo har nu fået bekræftet af SKAT, at vi fortsat er et fritids- 
område (kolonihaver med overnatning) og ikke som det fremgik af  
adskillige vurderinger et ”boligområde med etagebebyggelse i byzone”. 
 
Dagrenovationen. 
Bestyrelsen har fået bekræftet, at dagrenovationen fortsætter til den 
30. september. Det var en slåfejl, når de havde skrevet d. 20. septem-
ber i det brev, hvor de afviste, at det var muligt at ændre/forlænge 
renovationsperioden. 
 
Ændring af bestyrelsen. 
Nina har trukket sig ud af bestyrelsen, da hun ikke længere havde 
overskud til at være med. Det var i forvejen Ninas ønske at forlade 
bestyrelsen på næste generalforsamling. Jane Ivarsen, der er 1. sup-
pleant, træder ind i bestyrelsen.   
 
Loppemarkedet.   
Strandbo afholder sit foreningsloppemarked lørdag d. 9. juni kl. 11.00 
– 15.00.  
  
Fællesarbejde. 
Husk Fællesarbejdet søndag d. 17. juni.  
                   

Venlig hilsen bestyrelsen 
 
 
Næste bestyrelsesmøde er tirsdag d. 12. juni. Der er åbent hus fra 
kl. 19.00 – 19.30. 


